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INSTALLATION  INSTRUCTIONS
6927-74安裝說明

6927-74

1~3

1.  Loosen the Set Screw under Main Body by provided Hex Key and remove Fixing 
Bracket for installation. Select proper position for product installation and use Fixing Bracket 
as a template to mark centers of mounting holes on wall vertically.
     用隨附六角扳手鬆開本體下方螺絲並將固定基座取出備用。選取預定安裝的位置，以固定基

座比對鑽孔的距離，並在牆壁畫預定鑽孔記號，並且確認鑽孔位置是否垂直.

2.  Use a 6mm drill-bit, drill in marked positions to 5cm depth; insert the Plastic Anchors to the 
holes, and then fix the Fixing Bracket with Wall Screws.
     使用6mm鑽頭，鑽孔深度5公分，崁入塑膠塞並使之齊平於牆面，將固定基座以螺絲鎖緊在

牆上。

3.  Slide Main Body over Fixing Bracket and then tighten Set Screw under Main Body by 
Hex Key.

     將本體對準固定基座裝入並貼緊牆壁，再使用六角扳手鎖緊本體下方的止付螺絲。

4.  Place Corner Shelf on the Main Body to mark the drilling position for the Support; use a 
6mm drill-bit, drill in marked position to 5cm depth, insert the Plastic Anchor, and then fix the 
Support with Wall Screw.

     嘗試放置人造石平台並確認支撐件的預定鑽孔位置，於最後確認位置用6mm鑽頭，鑽孔深度

5公分並安裝支撐件。

5.  Fix the Corner Shelf with Spring Washers and Button Head Bolts by Phillips 
screwdriver.
     使用十字螺絲起子將彈簧華司及螺絲鎖至人造石三角平台螺絲孔以完成安裝程序。  
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